
我国各地区养老服务机构服务效率及时空演变研究

马跃如 易 丹等 1………………………………………………

贫困地区多元化精准扶贫政策能够有效减贫吗？

王志章  韩佳丽 11………………………………………………

全球知识产权治理结构演进与变迁

---后 TRIPs时代国际知识产权格局的发展 董 涛 21…………

资源依赖理论视角的隔离机制与协同效应

---以三组合作研发为例 邱国栋  甘立双 39…………………

“一带一路”背景下陕西省旅游业的发展研究

梁志华  毛程连 49………………………………………………

基于 Tobit模型的“一带一路”旅游产业效率投资影响因素及策略研究

王 虹  胡胜德 62………………………………………………

产业水平空间集群的空间型态识别与分析

---以中国 19个主要产业为例 王 鹏  周 轩 71……………
万方数据



不同模式下宅基地置换对农民福利的影响研究

---以江苏省“万顷良田建设”为例 上官彩霞 冯淑怡等  87…

银行债权治理与公司内部治理间的互动效应研究

---基于管理层代理成本的实证分析 王满四  徐朝辉 100……

在线品牌社区情境下顾客参与对顾客购买意愿的影响机制研究

杨 晶 李先国等 116………………………………………………

人际公正跨层次垂滴效应研究

---一个具有中介作用的模型 金星彤  林 忠 127……………

制造业产业升级与低碳技术突破性创新互动关系研究

毕克新 付珊娜等 141………………………………………………

创新资源、研发投入与产品创新程度

---资源的互斥效应和研发的中介效应 宋 洋 154………………

企业避税行为与债券信用评级关系研究

---基于避税风险观的中介效应视角 幸丽霞 陈 冬等 169……

产业集群中的企业家导向、有意识的知识溢出与集群企业知识资本

李 宇 陆艳红等 178………………………………………………

2017 年总目录 187……………………………………………………………………

万方数据



China Soft Science（Monthly）           No.324 December 2017

 Contents

Research on the Service Efficiency of Care in Nursing Homes in China and Its Tempora-spatial Evolution
MA Yue-ru et al.  （1）…………………………………………………………………………………

Can Multi-Targeted Poverty Alleviation Strategy Effectively Reduce Poverty in Poverty-stricken Areas？
WANG Zhi-zhang et al. （11）……………………………………………………………………………

The Evolution and Transformation of Global IP Governance
---The Recent Development of International IP Order in the Post-TRIPs Era DONG Tao  （21）……

Isolation Mechanism and Synergistic Effect from the Perspective of Resource Dependence Theory
QIU Guo-dong et al. （39）………………………………………………………………………………

Research on the Development of Tourism in Shaanxi Province under the Background of
“The Belt and Road” LIANG Zhi-hua et al. （49）………………………………………………………

A Study on Influening Factors of Investment Efficiency in “ the Belt and Road”
Tourism Based on Tobit Model and Their Implications WANG Hong et al. （62）………………………

Identification and Analysis of Spatial Pattern on Horizontal Spatial Cluster of Industries：
A Case Study of 19 Main Industries in China WANG Peng et al. （71）………………………………

Impact of Rural Residential Land Replacement on Farmers’ Welfare under Different Modes
---Taking ‘Ten Thousand Hectare Fertile Farmland Construction’ in Jiangsu Province
as an Example SHANG-GUAN Cai-xia et al. （87）……………………………………………………

The Interactive Relationship between Bank Claims and Internal Governance on Agency Costs of
Managements WANG Man-si et al. （100）………………………………………………………………

Research on the Effect of Consumer Participation on the Consumer Purchase Intention in the
Situation of Virtual Brand Community YANG Jing et al. （116）…………………………………………

Trickle-Down Effects of Top Manager Perceptions of Interpersonal Justice：A Mediation Approach
JIN Xing-tong et al. （127）………………………………………………………………………………

Research on Interactive Relationship between Industrial Upgrading of Manufacturing Sector and
Low-carbon Technology Breakthrough Innovation BI Ke-xin et al. （141）………………………………

Innovation Resources, R＆D Investment and Product Innovativeness： The Mutually Exclusive Effect of
Resources and the Mediating Effect of R＆D SONG Yang （154）…………………………………………

Corporate Tax Avoidance Behavior and Bond Credit Rating XING Li-xia et al. （169）………………………

Research on the Influence of Entrepreneurial Orientation on Knowledge Capital of Cluster Enterprises：
The Mediating Effect of Conscious Knowledge Spillover LI Yu et al. （178）……………………………

Editor and Publisher：Editorial Office of China Soft Science Magazine
Address：No.54,Sanlihe Road,Beijing 100045
Tel：（008610）68598270 68598287 Fax：（008610）68598286
Http：／／www.cssm.com.cn E -mail：zgrkx＠cssm.com.cn

万方数据


